
 

Update FDF bestuur 

Nieuws  

Zoals jullie allemaal in de media hebben kunnen lezen zijn Jeroen van Maanen en Daniëlle Hekman 

uitgetreden uit het bestuur van FDF. Binnenkort zal regio bestuur bijgepraat worden. We willen  

Jeroen en Daniëlle bedanken voor hun inzet de afgelopen tijd en de bijdrage die ze geleverd hebben 

aan de opbouw van FDF!  

 

Bestuur  

De bestuurlijke taken van de stichting zijn nu als volgt verdeeld: 

Voorzitter: Mark van den Oever  

Vicevoorzitter + penningmeester: Jos Ubels 

Secretaris: Sieta van Keimpema  

Algemeen bestuurslid: Jess Freedom 

 

Planning 

Er wordt veel gespeculeerd over de toekomst van FDF. We willen één ding duidelijk maken: FDF gaat 

door, er is een sterke eenheid in het bestuur en de sfeer is goed. 

Verder zal volgende week dus de vergadering plaatsvinden met FDF Regiobeheer en FDF Bestuur, 

waarin we samen om de tafel gaan om intern uitleg te geven over de ontstane situatie.  

Vanuit dat gesprek gaan we weer verder. Er is tevens een professionaliseringsslag ingezet.  

 

Verder verwachten op zeer korte termijn bericht uit te kunnen doen over het intensieve juridische 

traject met betrekking tot extern salderen en de voermaatregel die beide volgens ons juridisch niet 

haalbaar zijn. Onze advocaat legt hier op dit moment de laatste hand aan.  

Daarnaast verdiepen we ons in allerlei andere agrarische zaken zoals bijvoorbeeld de Farm to Fork 

strategie van de Europese Commissie – waarover jullie ook zo spoedig mogelijk zullen worden 

geïnformeerd, houden we de vorderingen van diverse ministeries bij, hebben we regelmatig contact 

met politici of hun beleidsmedewerkers, ontwikkelen we strategieën omtrent het verdienmodel, 

houden we ons bezig met handelsverdragen en beantwoorden we vragen van leden omtrent 

landbouwzaken. Alles gaat – voornamelijk achter de schermen - door zoals jullie van ons gewend zijn.    

 

Communicatie  

Persberichten waren in het verleden vaak ondertekend  op de volgende wijze: Namens het FDF 

Bestuur, Mark van den Oever  (voorzitter). Zoals te doen gebruikelijk bij correspondentie door 

organisaties. Een aantal mensen kreeg daardoor ten onrechte de indruk dat het bericht alleen 

namens Mark werd geschreven. Deze berichten waren echter stuk voor stuk binnen het bestuur 

overlegd en goedgekeurd door een meerderheid van het bestuur. Deze waren ook lang niet altijd 



geschreven door Mark. Deze ondertekening gaan we vanaf nu veranderen. Brieven en stukken vanuit 

het bestuur, zullen we gaan ondertekenen met ‘FDF Bestuur’. Om verdere onduidelijkheid te 

voorkomen. Opiniestukken zullen natuurlijk door de schrijvende bestuurder worden ondertekend.  

 

Democratie  

In appgroepen en in forums op social media wordt hier en daar de indruk gewekt, dat we niet 

democratisch zouden zijn binnen FDF. We willen jullie even meenemen in het proces: Vanaf half 

februari zijn we begonnen met het werven van leden voor de vereniging. Vervolgens hebben we 

stappen gezet om de vereniging op te richten en zijn we aan de gang gegaan met de statuten en een 

huishoudelijk reglement. Ook een bankrekening is inmiddels aangevraagd. Dit is veel werk, ook 

omdat we allemaal onze eigen werkzaamheden hebben thuis op de boerderij. De oprichting van de 

Vereniging is – volgens afspraak in het FDF bestuur - geregeld door Mark, Jos en Sieta.  

 

Bijeenkomsten  

Tevens zijn we erg druk met de belangenbehartiging in het  IPO/LC/Provinciaal. Provinciaal zitten we 

nog in de opbouwfase, wat veel tijd vergt. Daarbij bemoeilijken de Corona-beperkingen ons 

bestuurlijke werk omdat we niet fysiek samen kunnen komen. Dit geldt eveneens voor de 

Regiobeheervergaderingen, toekomstige ledenvergaderingen en informatieve avonden die we zo 

spoedig mogelijk willen gaan organiseren. Deze zijn vooruitgeschoven omdat ze wettelijk verboden 

zijn tot 1 juni. Dan is op beperkte basis samenkomen weer mogelijk.  

Voor we het kunnen gaan hebben over de aankleding van een organisatie, moet de fundering van 

onze organisatie eerst degelijk gebouwd worden. We zijn hier druk mee doende en zijn jullie zeker 

niet vergeten. Je kunt erop vertrouwen dat vergaderingen in de nabije toekomst weer plaats zullen 

vinden.  

 

Met vriendelijke groet, 

FDF Bestuur  

All4One 

 

26 mei 2020 

 

 

 

 

 

 


